
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 2. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 326
I afrapporteringen fra ekspertgruppen om afholdelse af større arrangementer s. 11 påpe-
ger ekspertgruppen om en potentiel udvidelse af tilskuerkapaciteten til EURO 2020 slut-
runden følgende: ”baseret på de løbende dynamiske vurderinger af ovenstående faktorer
herunder den epidemiologiske situation, status for vaccineprogrammet, konkrete erfarin-
ger med ordningerne både af praktisk karakter og erfaring i forhold til smittespredning
mv. er det herudover ekspertgruppens vurdering, at der senere kan ses på muligheden
for at der kan være flere tilskuere ”. Kan ministeren redegøre for ministeriets konkrete
erfaringer indtil nu med superligaordningen og øvrige ordninger for afholdelsen af større
udendørs sportsarrangementer for så vidt angår smittespredning mv. og om disse erfa-
ringer er udpræget positive eller negative, og hvorvidt de giver anledning til yderligere
genåbning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. juni 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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